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Vragen van het lid Van der Molen (CDA) aan de Minister van Binnenlandse 
Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Ook gemeenten doen contant 
geld in de ban» (ingezonden 8 maart 2018). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht «Ook gemeenten doen contant geld in 
de ban»?1 

Vraag 2
In hoeveel gemeenten kunnen burgers niet meer met contant geld betalen? 

Vraag 3
Onderkent u dat er burgers zijn die om uiteenlopende redenen niet willen of 
kunnen pinnen: zoals ouderen, verstandelijk of visueel beperkten en 
daklozen? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de Nationale ombudsman dat betalen met contant 
geld mogelijk moet blijven, zeker omdat gemeenten een monopoliepositie 
hebben. Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid in overleg te treden met de Vereniging van Nederlandse 
Gemeenten (VNG) en het Maatschappelijk Overleg Betalingsverkeer (MOB) 
om gemeenten ertoe te bewegen af te zien van het weigeren van contante 
betalingen bij publieksbalies en zo uitsluiting te voorkomen?

1 De Volkskrant, 7 maart 2018
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